



# 中国 RoHS 声明表

## China RoHS Declaration Table

微差压变送器产品 (Low Differential Pressure Transducers): 261C, 263, 266, 268, 26P, SRPD, SRIM

### 产品中有毒有害物质的名称及含量 Hazardous Substances Table

部件名称 (Component Name)	有毒有害物质或元素 (Hazardous Substances or Elements)					
	铅 Lead (Pb)	汞 Mercury (Hg)	镉 Cadmium (Cd)	六价铬 Chromium VI Compounds (Cr6+)	多溴联苯 Polybrominated Biphenyls (PBB)	多溴二苯醚 Poly-brominated Diphenyl Ethers (PBDE)
印刷电路板组件 Printed Circuit Assemblies	X	O	O	O	O	O
电气连接部件 Electrical Connectors	X	O	O	O	O	O
传感器 (Sensor)	X	O	O	O	O	O
外壳 (Housing)	O	O	O	O	O	O
压力接口 (Pressure Fitting)	O	O	O	O	O	O

O: 表示该有毒有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T 26572标准规定的限量要求以下。  
 O: Indicates that this toxic or hazardous substance contained in all of the homogeneous materials for this part is below the limit requirement in GB/T 26572.

X: 表示该有毒有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出GB/T 26572标准规定的限量要求。  
 X: Indicates that this toxic or hazardous substance contained in at least one of the homogeneous materials used for this part is above the limit requirement in GB/T 26572.

本表格依据 SJ/T 11364 的规定编制。未列入表内的其他部件，皆不含任何超出限量要求的限制使用物质。  
 This table is prepared in accordance with the provisions of SJ/T 11364. All other components, not listed in the table, do not contain restricted substances above the threshold level.

本表显示以上列明之产品截至销售之日可能包含这些物质。  
 注意：在所售产品中可能会也可能不会含有所有列出的部件。

This table shows where these substances may be found in the supply chain of our products, as of the date of sale of the enclosed product. Note that some of the component types listed above may or may not be a part of the enclosed product.



除非特别另外标注，此标志为针对所涉及产品的环保使用期限标志。  
 此环保使用期限只适用于产品在其产品手册中所规定的正常工作条件下的使用期限。

The Environment-Friendly Use Period (EFUP) for all enclosed products and their parts are per the symbol shown here, unless otherwise marked. The Environment-Friendly Use Period is valid only when the product is operated under the conditions defined in the product manual.